
Schůzka Výboru SRPŠ Gymnázia Jana Keplera 

Datum: 26.9.2024, 18h ve Sborovně 

Přítomno 15členů, viz prezenční listina 

Volební komise – Karel Žd’árek, ředitel GJK 

                                    Karel Houfek, pokladní SRPŠ 

 

1)úvod schůzky 

Shrnutí funkce SRPŠ a jeho výboru a jeho možnosti a činnosti – 
hlavně v oblasti sociální a grantové, podpora studentů a akcí školy 

Přivítání nových členů a vzájemné představení členů výboru 

2)úvodní slovo p.ředitele  

Uvítání, jeho ocenění spolupráce se SRPŠ 

Klub Kepler - jeho další perspektiva včetně možného ukončení, 
aktuálně za školu ho řeší p. Matoušek, jeho přínos pro studenty 
není příliš prokazatelný a hospodaření není úplně transparentní 

Platba příspěvků na SRPŠ za pomoci při kódu v bakalářích 

 bude tam možnost změny výše příspěvku, 
 kontrolu platby bude provádět škola 
 O platbě příspěvku bude informovat p.ředitel ve svém 

pravidelném měsíčním emailu    
 

Škola chce nově zřídit Nadační fond, který bude podporovat 
studenty a akce školy, hlavními přispěvateli by ideálně měli být 
úspěšní absolventi 



Podpora zlepšení komunikace SRPŠ a školy v rámci podnětů od 
rodičů 

Krátká diskuze  
 
3)Platba příspěvku SRPŠ  

 Zůstává ve výši 800,-, ale mohou přispět i víc 
 Bude se vybírat hotově na třídních schůzkách před Vánoci, 

respektive ještě se upřesní výběr v hotovosti 
 Nově platba na základě QR kód, který vygeneruje škola 

v Bakalářích 
 QR platby kontroluje škola 
 Prvotní email k příspěvku pošle p.ředitel v rámce měsíčního 

školního emailu 

5)Hospodaření SRPŠ s příspěvky a dary 

Odsouhlasení vyúčtování bude až na příští schůzce, až všichni 
dostanou podklady předem 

Hospodaření skončilo v plusu, daří se vytvářet rezervu pro 
výjimečné akce 

Detailní vyúčtování  viz tabulka p. HOUFKA, pokladního SRPŠ, 
který bude zaslána všem členům výboru i do emailu, jinak byla 
na schůzi připravena k nahlédnutí 

 
6) Volba nového předsedy SRPŠ , 

K 1.lednu 2025 bude změna předsedy SRPŠ. 

 

 Současný předseda p.Cebecauer navrhuje paní 
Koubíkovou 



 Představení kandidátky a její vize dalšího směřování SRPŠ 
na gymnáziu, podpora kontinuity se stávajícím vedením a 
fungováním 

Samotná volba proběhla pod kontrolou volebního výboru ve 
složení p.Žďárek, ředitel gymnázia a p.Houfek, pokladník 
SRPŠ 

Bylo přítomno 15 členů výboru SRPŠ 

PRO bylo 14 členů 

Proti bylo 0 členů 

Hlasování se zdržel 1 člen 
Volební výbor neměl námitky, od 1.1.2025 bude předsedkyní 
Výboru SRPŠ při GJK pani Eva Koubíková. 
 
7) Volba pro doplnění členů sociálního a grantového výboru  

Úvod do jeho fungování, vysvětlení jeho činnosti  

Stávající člen je pí Kohoutková 

Diskuze o malování tříd a podnět pro školu 

Jako kandidáti se přihlásili p.Šímová a p.Melničuk, vzhledem 
k tomu, že výbor byl potřeba doplnit o dva členy, hlasovalo 
se o obou místech najednou 

Samotná volba proběhla pod kontrolou volebního výboru ve 
složení p.Žďárek, ředitel gymnázia a p.Houfek, pokladník 
SRPŠ 

Bylo přítomno 15 členů výboru SRPŠ 

PRO bylo 13 členů 

Proti bylo 0 členů 



Hlasování se zdrželi 2 členové 
Volební výbor neměl námitky, volba platí. 

8) Grantový a sociální výbor SRPŠ  

 Změna podmínek pro získání sociálního stipendia a grantu 
pro zkvalitnění prostředí . Členové výboru připraví změny 
příslušných dokumentů. Hlasovat. 

 Nové dokumenty s pravidly verzi pro okomentování přijdou 
členům výboru nejpozději 14 dní před příští schůzí 

 Zveřejňování informací na webe GJK – p.Wohanka, školní IT 
servisman 

 

 

Volná diskuze 

 Mapa školy - loňský projekt, souhrnné výsledky byly sdíleny a 
z jednotlivých výsledků se vycházelo při práci 
v předmětových komisích 

 Mezinárodní sympozia – letos se jedno z nich bude konat pod 
záštitou GJK v Praze, předpokládá se, že část nákladů bude 
hrazeno z rezervy SRPŠ 
 
 
Zapsala: K. Gazdová 
Ověřil: M. Cebecauer 


